(扫码查看其他语言) a \bigcirc G \bigcirc

QCY Watch GT

智能手表



产品

说明书

本说明书中的图片均为示意图,可能与实物有偏差,请以实

充电线



1、日常佩戴将手表佩戴到距离腕骨约—指距离,并调整表带 的松紧至舒适位置。 2、建议运动时收紧手表表带,运动之后再适当调松。 注:佩戴过松可能会影响心率感测器采集数据。



How to Wear

如需拆装表带,请参考图示,



注:安装表带后,请适当拉拽表带,确保安装成功。

下载和配对

OCY手机App (以下简称App)是使用手表的必备应用,您可 诵过App管理手表,获得更丰富的使用体验。具体连接步骤如

1、开机

长按手表电源键开机;

2、下载安装App 方法1: 手机直接扫描手表屏幕上的二维码、或说明书上 的二维码进行下载

方法2:在手机应用商店上搜索"QCY"App进行下载

3、打开App,按提示绑定连接手表

方式1: 扫描二维码添加---在App主页选择手表类目进入 扫码界面,扫描手表屏幕上的二维码,按提示绑定连接。 方式2: 搜索附近设备添加——在App主页点击右上角 "+",App将自动搜索附近可添加的设备,点击您要添加的 手表,按提示绑定连接。

方式3: 按设备型号添加——在App主页点击右上角"+" ,选择所有产品,在产品列表中选择对应的手表型号,按提示 绑定连接。



(扫码下载App)

Download and Pair

QCY APP(referred as APP) is necessary for use of watch. With APP, you can enjoy rich use experience. Connection steps:

3. Open APP and follow instructions to bind the watch to your

select watch model to enter scan page then scan the QR code on watch screen. Then follow the instructions to bind.

Method 2: Search and add nearby device - Tap "+" in the upper right of APP home page to search available devices nearby, tap to add and follow the instructions to bind.

Method 3: Add by device model - Tap "+" in the upper right of APP home page, select all products then tap watch model and follow the instructions to bind.



使用操作



点按电源键

▲暫停 / 继续运动

(运动过程中)



 请勿以任何理由拆除或维修改装产品,否则可能会导致; 电子击穿甚至彻底损坏本品; - 请勿将产品置于温度过低或过高(0°C以下或45°C以上的3 - 请勿在雷暴天气下使用该产品,雷暴可导致本产品工作; 常,并增加触电的危险;

How to Charge

充电说明

上的金属触点完全贴合。

左右才会显示充电图标。

压为5V、输出电流为2A以内。

1. Connect the watch to the connector and ensure pogo pins on the back of watch and the connector well attached. 2. Connect the cable to standard USB charger(output voltage

and current is 5V and 2A respectively).

3. If the watch has not been used for a long term and cannot power on, please charge it at least 1 minute before it displays charge icon.

4. Please dry these pins and remove any sweat or water.



- Never disassemble or modify your Watch for any reasons to avoid any damages and danger. - Do not store the earbuds in extreme temperatures (under 0°C or over 45°C).

- Do not use the earbuds during a thunderstorm to avoid dysfunction and increasing risk of electricshock.

1. You can wear the watch around 1.5cm away from your carpal and adjust strap's tightness to fit yourself. -On/off button 2. It is recommended that you fasten the strap when doing sport and loosen it once finish.

Note: If you wear it loosely, heart rate data could be collected inaccurately.

How to Disassemble Strap

Refer to the following figure to assemble or remove the strap.



Above figures are for demonstration only yet practical items

Note: Pull to check if the strap is well assembled.

Overview

may vary.

物为准。



QCY Watch GT

Smart Watch



User manual Charging cable

1. Power-on Press and hold On/Off Button: 2. Download and Install APP Method 1: Use your phone to scan the QR code on watch

screen or user manual to download. Method 2: Search and download QCY APP in App Store

phone.

Method 1: Scan QR code to add - On the home page of APP,













返回上一级

Use Instructions













Enter Home Page and slide down

from top to open Quick Settings

在表盘主页

长按3秒:快捷进入表盘更换















In Home Page, touch and page of changing watch face

售后服务

- 1、将手表放置在充电头上,使手表背部的充电触片与充电头
- 2、将充电线连接至正规渠道购买的标准USB充电器,输出电
- 3、若手表长时间放置后无法开机,再次使用时需预充1分钟
- OCY产品售后服务承诺:严格按照《中华人民共和国消费者权益保 护法》、《中华人民共和国产品质量法》实行售后三包服务,服务内容 如下:
- 在三包有效期内,您可凭购物凭证依照本规定享受免费的修理、更 换、退货的权利。
- 1、自您购买之日起7日内,本产品出现故障,经由OCY售后服务中心确 定为产品 质量问题,可享受修理、更换、退货的服务。
- 2、自您购买之日起15日内,本产品出现故障,经由OCY售后服务中心确 定为产品质量问题,可享受修理或更换的服务。
- 3、自您购买之日起12个月内,本产品出现故障,经由OCY售后服务中心 确定为产品质量问题,可享受修理的服务。

有下列情形者不属于保修范围内;

- 1、因天灾、地震、雷击、异常电压、环境因素而发生之故障或毁损的。
- 2、自行或委托未经原厂授权维修之厂商拆卸、改装或更换非原厂零件。
- 3、未按使用手册操作或因人为使用不当而造成损坏者,如产品浸水、腐
- 蚀、掉落、挤压或露在异常温湿度环境下。

三包凭证

立口/白・

	广而信息	•																							
	产品型号		-	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	-
	订单编号			_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_
	用户信息	:																							
	用户姓名		_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	-
(起火,	联系电话			_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	-
	用户地址			_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	-
	退换货原因			_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	-
■不正	购买信息	:																							
	销售单位		_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	_	-

产品有害物质名称及含量

±7.00	有害物质													
部件 名称	铅 (pb)	汞 (Hg)	镉 (Cd)	六价铬 (Cr(VI))	多溴联苯 (PBB)	多溴 二苯醚 (PBDE)								
手表主体	Х	0	0	0	0	0								
电 池	0	0	0	0	0	0								
表 带	0	0	0	0	0	0								
充电线	Х	0	0	0	0	0								

本表格依据SJ/T 11364的规定编制

- :表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量 均在GB/T 26572规定的限量要求以下。
- 表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中 的含量超出GB/T 26572 规定的限量要求。

使用年限

如本手册所述,在正常使用条件下,本产品的环保使用期限为10年。 在此期间,产品不会泄露任何危险物质,本产品可以回收,必须按 照当地法规处理。

若有售后服务需求,请联系客服 电话: 4008-306-708 网址: www.qcy.com 制造商: 东莞市和乐电子有限公司 地址: 广东省东莞市道滘镇粤晖路325号



Warranty Card

Warranty Period

12 months after you purchase this item (or you may inquire your local shopper for more details). Free Service:

Supposing any defects caused by quality issues occur within the warranty period , please take this warranty card and purchase receipts to your distributor for free exchange service.

Model Number:				
Date of Purchasing:				
User's Name:				
User's Phone:				
User's Address:				
Shop's Name:				
Shop's Address:				
Comments:				

Notes: Please arrange using time properly as your hearing may be damaged by using the device for a long time. Manufacturer: Dongguan Hele Electronics Co., Ltd. Address: No. 325 Yuehui Rd. Daojiao Town Dongguan City Guangdong Province China



Free exchange service will not be accessed under following circumstances:

- 1. Damages caused unauthorized disassembly.
- 2. Defects or physical damages caused by leaking or dropping off.

3. Damages by act of God. Supposing your item is within any damages or defects except the above circumstances. please return to us or your distributor for free repairing.